
Frå:                                              Rune Lekven Skår <Rune.Skar@bkk.no>
Send:                                          tirsdag 24. januar 2023 13:19
Til:                                               Hanne Marie Evensen
Emne:                                        SV: Spørsmål om Avklaring - planlagt tiltak på 338/88
Vedlegg:                                   D2 338_88.pdf
 
Takk for svar.
D2 viser storleik på opptrekket, 2 m bred og ca. 5m langt. (vedlagt tegningar reg. i søknad) Det er tenkt 
produsert i betong i ein tjukkleik på 10 cm.
Når det ekstra lavvann om våren er dette mogeleg å utføra tørt.
Opptrekket går ut der det finnes sandbunn, sand som vil brukast å utjevne terreng mellom berg og 
betong (visuelt gå i kvarande)
 
Fint om dette vert avklart av Alver med Bergen havn, send forespørsel om De har behov for meir 
informasjon.
 
Mvh Rune L. Skår
 
-----Opprinnelig melding-----
Fra: Hanne Marie Evensen <hanne.marie.evensen@alver.kommune.no>
Sendt: tirsdag 24. januar 2023 11:36
Til: Rune Lekven Skår <Rune.Skar@bkk.no>
Emne: SV: Spørsmål om Avklaring - planlagt tiltak på 338/88
 
Hei igjen
 
Jeg har avklart med leder og kolleger på byggesaksmøtet at vi vurdere at dette er naust nr 3 i dette 
området, slik at det ikke er nødvendig med dispensasjon/frita fra plankravet.
 
Alle tiltak som skal ut i sjø, må ha løyve fra Bergen havn før kommunen kan fatte vedtak i en ett trinn sak, 
jf. havne- og farvannsloven § 14. 
 
Kommunen kan sende saken til Bergen havn, men vi trenger mer informasjon om båtslippet. Hvordan er 
den tenkt utført og hvilket material skal benyttes? Fint om du kan sende tegninger og informasjon om 
dette slik at jeg kan sende dette til Bergen havn.
 
 
 
Med venleg helsing
 
Hanne Marie Evensen | Rådgjevar byggjesak
Telefon: 56 17 11 69
Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.alver.kommune.no%2F&dat
a=05%7C01%7Channe.marie.evensen%40alver.kommune.no%7C70516f7c8adb473d87d008dafe05310b
%7Cf9d6e533ea404f4593e6f28ff10ace53%7C0%7C0%7C638101595675981420%7CUnknown%7CTWFpb
GZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C
%7C&sdata=jFk6y00E9qzW1LDT7oMBdfPkrBXUHGu0qu%2FWCID6IY0%3D&reserved=0



 
 
 
 
 
 
 
-----Opphavleg melding-----
Frå: Rune Lekven Skår <Rune.Skar@bkk.no> 
Send: torsdag 19. januar 2023 10:46
Til: Hanne Marie Evensen <hanne.marie.evensen@alver.kommune.no>
Kopi: Are Frøysland Grande <are.froysland.grande@alver.kommune.no>
Emne: VS: Spørsmål om Avklaring - planlagt tiltak på 338/88
 
Hei, viser til samtale i dag.
Vidaresendar svar frå Alver. Ikkje plankrav for omsøkt tiltak.
Vedlagt tilsvar.
 
Mvh Rune L. Skår
 
-----Opprinnelig melding-----
Fra: Post Alver byggesak <byggesak@alver.kommune.no> 
Sendt: fredag 9. desember 2022 09:42
Til: Rune Lekven Skår <Rune.Skar@bkk.no>
Emne: SV: Spørsmål om Avklaring - planlagt tiltak på 338/88
 
Hei jeg viser til mail under, og beklager litt ventetid.
Vi vurderte tiltakene du nevner opp mot kommunedelplan for tidligere Meland.
Når det gjelder naust vil byggegrense mot sjø være 0 meter. Det samme gjelder for tiltak i sjø, det ligger i 
formålsgrense.
 
Naust vil være i samsvar med formålet og båt opptrekk vil være i samsvar med formålet i sjø og på land.
 
Både flytebrygge og kai utløser plankrav, slik at for de tilfellene vil det være nødvendig med 
dispensasjon, selv om tiltakene er i samsvar med formålet.
 
Vi vurderer ellers at dette er noe du kan søke om uten ansvarsrett, men for brygge vil det være krav om 
ansvarsrett, dette har vi ikke vurdert for flytebrygge, da det beror litt på størrelse og utførelse.
 
Jeg håper dette var avklarende, men send gjerne mail om du har ytterligere spørsmål.
 
 
Mvh
Ingrid Pedersen
 
-----Opprinnelig melding-----
Fra: Rune Lekven Skår <Rune.Skar@bkk.no> 
Sendt: onsdag 30. november 2022 14:21



Til: Post Alver byggesak <byggesak@alver.kommune.no>
Emne: Spørsmål om Avklaring - planlagt tiltak på 338/88
 
Hei, viser til telefonsamtale med Ingrid Pedersen i dag.
 
Vedlagt grovskisse over tiltak. (ca. plassering -ikke målsatt).
338/88 er inne i plan for NA i Odlandsvågen, der 2 av 3 naust er bygd i planperioden. (337/56-57).
 
Eg ønsker avklaring på prosess vidare, og hadde sett for meg å sleppe dispensasjonssøknad på lik linje 
med dei andre søknader i same område.
Primært søkjer eg Naust + opptrekk og 1,8 x10m trekai. Flytebrygge er også aktuell dersom prosess utan 
disp.søknad er mogleg.
 
Med venleg helsing Rune L.S.
 
 


